
Sevgili Hocalarım ve Arkadaşlarım 

Bu yıl yenilenecek olan dernek yönetim kurulu seçiminde tekrar aday olduğumu bildirmek istiyorum. 

Ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi’nden 1989 yılında mezun oldum. Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları 

ihtisasımı Dr Sami Ulus Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde tamamladım.  

Harvard Üniversitesi Boston Children’s Hospital ‘da pediatrik edokrinoloji bölümünde 1,5 yıl ‘research 

fellow’  olarak çalıştım. Ankara Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde 2003 yılında yan dal eğitimimi 

tamamladım. Sonrasında Kırıkkale Üniversitesi Tıp Fakültesi’nde Pediatrik Endokrinoloji öğretim üyesi 

olarak çalışmaya başladım ve 2006 ‘da doçent oldum.  Aynı üniversitede 2007 yılında Pediatrik 

Endokrinoloji Bilim Dalını kurdum.  Ocak 2020 ‘da İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa Tıp Fakültesi 

Pediatrik Endokrinoloji Bilim Dalı’nda çalışmaya başladım ve mart 2012 ‘de aynı üniversitede  profesör 

ünvanını aldım. Halen  İstanbul Üniversitesi Cerrahpaşa Tıp Fakültesi Pediatrik Endokrinoloji Bilim 

Dalı’nda çalışmaktayım.  Dört yıl derneğimizin ‘tiroid grubu ‘ başkanlığını, sonraki 3 yıl başkan 

yardımcılığını yürüttüm. Bu yıl yenilediğimiz seçimde, tiroid grubu ile ilgili gelecek planlarımız 

doğrultusunda eş başkan olarak yeniden seçildim.  Çocuk Endokrinoloji ve Diyabet Derneği’nde 13. 

Dönem Yönetim Kurulunda görev aldım. Bu dönemde, eğitim faaliyetlerimizi yoğun bir biçimde 

yürüttük, ülkemizde yaşadığımız büyük deprem felaketinde elimizden gelen desteği vermeye çalıştık, 

T.C. Sağlık Bakanlığı’na ‘doğumsal santral hipotiroidi taraması’, ‘iyot eksikliği konusunda çoklu 

disiplinlerin katıldığı çalıştay yapılması’, ‘devam mama raporlarının pediatrik endokrinologlar 

tarafından yazılabilmesi’,  ‘ücreti düşük ilaçların ülkemize getirilebilmesi’ gibi, ülkemiz, üyelerimiz ve 

hastalarımızın menfaatleri doğrultusunda birçok dilekçe ve çabalarımız oldu. Ancak bunların çoğuna 

cevap alamadık. Bir önceki seçim yazımda çoklu temsiliyeti amaçladığımı belirtmiştim. Buna yönelik 

tüm üyelerimizin fikirlerini, eleştirilerini ve sorunlarını tartıştığımız bölgesel toplantılarımızı başlattık.  

Yönetimde kaldığım zaman içinde başarabildiklerimiz ve başaramadıklarımız oldu, son 3 yılda 

edindiğim tecrübeler ile nasıl daha başarılı olabileceğimiz ve odaklanacağımız konular üzerinde 

fikirlerim oluştu. Eğer bir sonraki dönem de seçilirsem bu konudaki çalışmalarımızın derneğimiz ve 

ülkemiz için yararlı olacağını düşünüyorum.   

Seçilirsem yönetimin gerçekleştirmesi için çaba göstereceğim ana konular şunlardır: 

1. Organizasyonlar ve karar mekanizmalarında geniş katılımı sağlamak.  

2. Çocuk Endokrinolojisi alanında ülkemizde nitelikli araştırmaların yapılabilmesi için stratejiler 

geliştirmek ve temel tıp bölümleri ile işbirliği yaparak laboratuvar imkanlarının eğitim ve 

araştırma faaliyetleri için kullanılmasını desteklemek. 

3. Derneğimizin ve alt çalışma gruplarının uluslararası ilişkilerini geliştirmek 



4. İlkini gerçekleştirdiğimiz ve genç arkadaşlarımız tarafından çok ilgi gören tiroid ultrasonografi 

kursu gibi yenilikçi ve geliştirici çalışmaları yaygınlaştırmak.  

5. Genç meslektaşlarımızı yurt içi ve dışı  ihtiyaç duyduğu alanlarda (yurtdışı bilgi-görgü artırma, 

burs, proje desteği vs) kendilerini geliştirecek etkinliklere teşvik etmek ve desteklemek. 

Geçen dönem güven göstererek beni seçtiğiniz için sizlere ve zaman, zaman fikir ayrılıklarımız olsa da 

birlikte iyi çalıştığımızı düşündüğüm 13.Dönem Yönetim Kurulundaki hocalarımıza çok teşekkür ederim. 

Bu seçime katılan bütün hocalarıma ve arkadaşlarıma başarılar diliyorum. Sonucun derneğimiz ve 

hepimiz için en iyisi olmasını diliyorum. 
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